
Fra: Even Magnar Askeland <evenask@hotmail.com> 
Sendt: 27. mars 2017 13:19 
Til: Line Hervig 
Kopi: Tonje Nepstad Epland 
Emne: Re: Saknr: 004/2017, GBnr:68/20 
 

Hei 
 
Takk for det. 
 
Var ikkje klar over at eg kunne lese sakspapirene på førehand men fant det ut på fredag 
derfor litt sein beskjed til Dykk. 
 
Ha ein fin dag. 
 
Med helsing 
 
Even Magnar Askeland 
 

 
From: Line Hervig <Line.Hervig@radoy.kommune.no> 
Sent: Monday, March 27, 2017 10:35 AM 
To: Even Magnar Askeland 
Cc: Tonje Nepstad Epland 
Subject: SV: Saknr: 004/2017, GBnr:68/20  
  
Hei, 
  
  
Saken din er ferdig skrevet fra administrasjonen sin side og sakspapirene er sendt ut. Det er ikke 
anledning til å endre på sakspapirene, men e-postene dine vil bli lagt frem for politikerne i 
hovedutvalgsmøtet slik at forslaget ditt blir hørt.  
  
  
Med helsing 
  
Line Hervig 
Jurist- Byggesakshandsamar 
  
Radøy kommune 
Radøyvegen 1690, 5936 Manger 
Tlf.dir: 56 34 90 82 
E-post: line.hervig@radoy.kommune.no 
Internett: www.radoy.kommune.no 
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Fra: Even Magnar Askeland [mailto:evenask@hotmail.com]  

Sendt: 27. mars 2017 11:00 

Til: Arthur Kleiveland; Line Hervig 
Kopi: Christel Villanger Håland 

Emne: [BULK] Saknr: 004/2017, GBnr:68/20 
  

Hei Arthur/ Line 
  
Har nokon tilføyingar rundt rådmannen sitt framlegg ved rørande min dispensasjonssøknad 

som skal opp i Hovedutvalet 29.03.17 elles ser den grei ut😊 

  
Det som eg vil notera er rådmannen sitt framlegg nr.6 for Slipp og Kai front. Her står det 
at   «Slippen skal vere ope for ålmenn bruk». Det eg skreiv i min søknad var at « allmennheta 
får ta del i bruken av slippen» med det meiner eg at den kan brukas og har vært brukt av 
allmennheta men det skal avtales med eigar og eigar kan forlange vederlag. Synes at SKAL i 
setninga til rådmannen er litt bastant og synes at setninga må formulerast på ein annen 
måte. Eventuelt ta den vekk. Kanskje slik som rådmannen skriv i grunngjeving.  «allmenta vil 
få tilgang til slippen»? 

  
I vurderings avsnittet blir det skreve frå rådmannen at « kai og slipp vert halde ope for 
ålmenn bruk, og området vil kunne verte meir attraktivt for ferdsel og tilkomst til sjø». Her 
synest eg at det er viktig å påpeike at slipp og kai er i privat eige og allmennheta har tilgang 
så lenge lovar og reglar i Friluftslova blir følgt. 
  
Håpar dere kan ta dette med i saka mi som skal opp i Hoved utvalet slik at setningane blir 
retta  når endelig vedtak blir satt. 
 
Ha ein fin dag. 
  
Med helsing 

  
Even Magnar Askeland  
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